

## SDHXCS Enrichment Classes (才艺课)

|                                     |  |              |                          |
|-------------------------------------|--|--------------|--------------------------|
| <b>Subject (科目):</b>                | <b>Art</b>   |              |                          |
| <b>Course Name (课程名称):</b>          | <b>Intermediate Drawing (中级绘画 )</b><br><a href="#">公众号链接</a>   |              |                          |
| <b>Teacher Name (教师姓名)</b>          | Chen, Weixing  | <b>Phone</b> | (858) 216-6777           |
|                                     |  | <b>email</b> | Weixingchen2@hotmail.com |
| <b>Teacher's Background (教师简介):</b> | <p>Doctor of Cancer Biology, Chen Laoshi is a professional in biotechnology research and management. Chen Laoshi loves drawing and painting and had his paintings being published in local newspapers and magazines. He has been teaching Intermediate Drawing class in HuaXia Chinese School for over ten years and is experienced in teaching children's painting. This course is very popular with prior students and parents.</p> <p>陈老师是肿瘤生物学博士，从事生物技术研究和管理工作，也是业余绘画爱好者，其绘画作品曾在国内报刊杂志发表。在华夏中文学校从事绘画教学十多年，积累了丰富的儿童绘画教学经验。本课程受到学生和家长的广泛欢迎。</p>  |              |                          |
| <b>Course introduction (课程简述):</b>  | <p>The class teaches students the basic principles and skills of drawing and cultivates children's interest in drawing, including step by step instructions. The course uses drawing materials edited by the teacher based on his years of teaching experience. All textbooks are accompanied with detailed drawing steps and will be provided to the students in the class. The teaching content includes how to draw animals, landscapes, objects, and human etc. and to grasp techniques such as composition, sketching, and coloring. Class assignments must be turned in at the beginning of each class for review.</p> <p>本课程主要教教授基本的绘画原理和技能，培养孩子的绘画兴趣，课程由简单到复杂，逐序渐进。课程采用教师根据多年教学经验编辑的绘画教材，所有教材都配有详细的绘画步骤演示。每堂课的教材和绘画纸张在上课时发给学生。教授的内容包括如何画动物、风景、静物和人物等，穿插讲授构图、素描、色彩等技巧。每堂课都有课堂作业，作业必须在下课时交给教师讲评。</p> |              |                          |
| <b>Course Objectives (课程目标):</b>    | Through this course, students will master the basic principles of drawing and copying techniques.  |              |                          |

|   |   |                |                           |  |
|---|---|----------------|---------------------------|--|
|   | 通过本课程的学习，学生能掌握基本的绘画原理和临摹技巧。   |                |                           |  |
| <b>Pre-requisite/Student Ages</b><br>(先决要求/学生年龄要求):             | 8 – 13 years old students who have the patience to study painting.<br>8 - 13 岁，对绘画有兴趣，有耐心学习绘画的学生。   |                |                           |  |
| <b>Student Evaluation / Presentation</b><br>(评分方法 (演出、比赛、展示等)): | In the class, the teacher will comment on each student's homework, and invite the students to participate the evaluation and gradually improve the students' appreciation of painting.<br>每堂课教师都会讲评每一个学生的前一堂课作业，并要求每位学生都参与讲评，逐步提高学生的绘画鉴赏能力。 |                |                           |  |
| <b>Class Size (最多招生人数限制):</b>                                   | 15 Student (Sundays at 11:30Am – 12:30Pm )  |                |                           |  |
| <b>Course Fee (报名费 / 学费):</b>                                   | <b>Registration &amp; material fee</b>  | \$300 per year | <b>Special course fee</b> |  |